
PROTOKOŁU NR XXXI.2021  

z przebiegu XXXI sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 29 czerwca 2021 r. 

 

 

 

XXXI sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej w Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Sulechowie. 

W obradach sesji uczestniczyło 16 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Tadeusz Cygański, Damian Wolski, Dariusz Wróblewski).. Lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu nr XXXI.2021 . 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wziął Zarząd Powiatu Zielonogórskiego ze 

Starostą Zielonogórskim. 

Miło mi jest poinformować, że radny Ryszard Górnicki został odznaczony 

Złotym Krzyżem zasługi za działalność społeczną i samorządową. Uroczystość 

odbyła się 31 maja na dziedzińcu pałacu prezydenckiego. Bardzo proszę przyjąć 

gratulacje od nas, od całej rady. 

Ryszard Górnicki: „Dziękuję. Był to zaszczyt gościć w Pałacu 

Prezydenckim. Uważam uroczystość była elegancka, chciałem przekazać 

pozdrowienia od prezydenta dla samorządowców. Podziwia pracę, rozumie pracy 

samorządowców, no i serdecznie państwa pozdrawia. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego o 

godz. 1110 otworzył XXXI sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

Zgodnie z listą obecności stwierdził obecność 16 radnych, co stanowiło 

kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz wszystkie materiały wraz z projektami uchwał i autopoprawkami do zmian 

w WPF, zmian w budżecie powiatu na 2021 rok i w strategii. Wszystkie materiały 

na XXXI sesję rady zostały omówione i pozytywnie zaopiniowane przez 

wszystkie Komisje. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXI Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 



5. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja o 

udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

6. Wolne wnioski. 

7. Raport o stanie Powiatu Zielonogórskiego za 2020 rok i debata nad raportem: 

1) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia zarządowi powiatu wotum 

zaufania, (druk 204). 

8. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego Zarządu Powiatu Zielonogórskiego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2020 r. i podjęcie uchwał wg porządku: 

1) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok, 

(druk 205); 

2) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Zielonogórskiego za 2020 rok,(druk 206); 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie,(druk 207); 

2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Szpitala 

Rehabilitacyjno-Leczniczego dla Dzieci SPZOZ w Wojnowie,(druk 208); 

3) założenia Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w Młodzieżowym 

Ośrodku Socjoterapii im. Ireny Sendlerowej w Przytoku,(druk 209); 

4) nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Sulechowie,(druk 210); 

5) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw,(druk 211); 

6) rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Śliwy I,(druk 212); 

7) rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Śliwy II,(druk 213); 

8) rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Śliwy III,(druk 214); 

9) rozpatrzenia skargi Pana  Zbigniewa Sosińskiego, Prezesa Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zaborze, (druk 215); 

10) powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 

Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Czerwieńsk, (druk 216); 

11) powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego Powiatu 

Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Nowogród Bobrzański, (druk 217); 

12) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem 

Wniebowstąpienia Pańskiego w Drągowinie, (druk 218); 

13) zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu, (druk 219); 

14) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, (druk 220); 



15) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-

2022”, (druk 221). 

10. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

11. Zamknięcie XXXI Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad 3. 
Starosta sprawozdanie z prac członków Zarządu przesłał radnym. Dodał: 

„gratuluję bardzo serdecznie radnemu Ryszardowi Górnickiemu. Chcę 

powiedzieć, że to jest 2. złoty medal otrzymany od prezydenta w naszym 

powiecie.  Jest przykra informacja, zmarł Tata naszego kolegi, wszyscy chyba już 

wiedzą. Odbyła się sesja Rady Gminy w Świdnicy w związku z wyborem nowego 

wójta. Udział wzięło wielu przedstawicieli samorządów. Odbyły się 2 ważne 

wydarzenia związane z posiedzeniami społecznych rad zdrowia zarówno w 

Sulechowie, jak i w Wojnowie. Ważne ze względu na podsumowanie 

poprzedniego roku. Był to bardzo trudny rok, między innymi dla całej służby 

zdrowia. Mam nadzieję, że szczęśliwie ten rok się zakończy. Myślę, że będziemy 

mieli jeszcze okazję dzisiaj opowiedzieć o podsumowaniu roku 2020. Odbyło się 

również spotkanie z mieszkańcami Świdnicy, z mieszkańcami 2 budynków w 

Świdnicy. Jeden budynek, 5 rodzinny, drugi 3 rodzinny. Mieszkańcy mieszkali 

od 89 lub od 90 roku i nie było wiadomo kto jest właścicielem. SKR został 

rozwiązany i majątek nie zostało nikomu od sprzedany, przekazany i oni przez 30 

lat sobie mieszkali cicho, spokojnie. W końcu została sprawa uregulowana. 

Zostało to przeniesione własność Skarbu Państwa. Spotykamy się już rektorem 

Uniwersytetu Zielonogórskiego, który świętował 20 lecie Rozmawialiśmy na 

różne tematy, również na temat licea, ale też o nowym kierunku fizjoterapii. 

Rektor złożył już odpowiednią dokumentację o stworzeniu tego kierunku. ten 

kierunek to prawdopodobnie zostanie utworzony w roku akademickim 

2022/2023. Uniwersytet będzie potrzebowała bazę i rozważ m.in. sulechowski 

szpitali i szpital w Nowej Soli. Oddział rehabilitacji naszego szpitala ma spore 

szanse. Będziemy szukać jeszcze poparcia zewnętrznego w tej sprawie i będziemy 

składać wniosek.” 

Ryszard Górnicki: „nic pan nie mówi o tym nowym liceum, czy ono 

będzie, czy nie będzie? Słyszałem, czytaliśmy w internecie, że ono będzie.” 

Krzysztof Romankiewicz: „nabór jest robiony, natomiast nie ma liceum.” 

Roman Bajor: „chciałem otrzymać bardziej szczegółowe informacje. 

Mamy wykaz uchwał podjętych w okresie międzysesyjnym. Mam pytanie, czy 

zarząd powiatu w jakikolwiek sposób opiniował, bo podejmował uchwałę w 

sprawie dotacji dla Parafii Rzymsko katolickiej w Drągowinie. 7 czerwca starosta 

informuje nas, że w tym dniu spotkał się z posłem na Sejm RP. Jerzym Materną. 

To, że się pan spotkał z jeszcze inną osobą, myślę, że nie mniej ważną o tym pan 

nie napisał, to jest jakby tajemnica biznesowa i że to dobrze wróży temu 

biznesowi. Nie będę mówił z kim, jak starosta będzie chciał, to sam powie, ale 

myślę, że jest takie powiedzonko, że biznes nie lubi rozgłosu, więc mam nadzieję, 



że to, o czym panowie rozmawiali, będzie szło we właściwą stronę. 10 czerwca 

wicestarosta wraz z członkami Komisji Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa 

Ochrony Środowiska oraz Ochrony Bezpieczeństwa, Obywateli i Porządku 

Publicznego sprawdzali stan dróg w gminie Kargowa oraz Babimost. Ja również 

10 czerwca spotkałem się. sołtysem Smolna Wielkiego, który informował mnie o 

niekoszonych poboczach dróg powiatowych o tej kwestii mówiła radna Alicja 

Szułcik już wcześniej. Skoro 10 czerwca sołtys zgłaszał mnie tę sprawę, to wydaje 

mi się, że to wtedy chyba nie zrobiono nic w tym zakresie. Nie jestem pewien czy 

wicestarosta robiąc ten objazd, spotykał się również z sołtysami sołectw gminy 

Kargowa. Może zechce powiedzieć, czy tak było czy nie. Natomiast sołtys 

Smolna Wielkiego, skoro zgłaszał mi to tego samego dnia, to chyba nie 

wicestaroście. Nie wiem, jak to wyglądało, to objeżdżanie.” 

Krzysztof Romankiewicz: „Spotkałem się z posłem Jerzym Materną, a 

reszta to zostanie słodką tajemnicą póki co. Będziemy mówić o efektach tego 

spotkania w momencie, kiedy będą te efekty. Natomiast teraz nie chciałbym tutaj 

mówić. Myślę, że nie jestem do końca upoważniony, żeby o tym mówić. Bardzo 

bym prosił, żeby taką informację przyjąć. Możemy w kuluarach porozmawiać. 

Kiedy pewne rzeczy będą sformalizowane, to o tym po prostu powiem. Natomiast 

jeżeli chodzi o parafię w Drągowinie. Został złożony zgodnie z uchwałą rady 

wniosek, o dotację w ramach renowacji zabytków i zarząd przekazał 3000 zł na.” 

Tadeusz Pająk: „uczestniczyłem w objeździe Komisji Gospodarczej. 

Całość w zastępstwie Mirosława Andrasiaka. Wszystkie prace komisji organizuje 

przewodnicząca komisja i to, co było zaplanowane przez przewodniczącą 

realizowane.” 

 

Ad 5. 

Przewodniczący zapoznał ze swoimi działaniami w okresie 

międzysesyjnym. W okresie od 27 maja do 29 czerwca pełnił dyżury w Biurze 

Rady. Brał udział we wszystkich posiedzeniach zarządu, spotkał się z dyrektorami 

placówek oświatowych i dyrektor szpitala. Wziął udziału Radzie Społecznej 

Szpitala. Był na spotkaniu z rektorem Uniwersytetu Zielonogórskiego. Spotkał 

się z dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w sprawie współpracy szkoły z 

uniwersytetem. Zgodnie z podpisanym dokumentami o współpracę nasze szkoły 

w ramach tej współpracy poszerzają możliwości korzystania z dobrodziejstw 

uniwersyteckich. 

Odczytał informację od dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w 

Sulechowie.” 

„ 

Ryszard Górnicki: „Współpraca z uniwersytetem to dobre zjawisko, ale 

moim celem było doprowadzenie do patronatu uniwersytetu na nasze liceum. To 

jest zupełnie inna współpraca. To są zupełnie inne prerogatywy i wtedy jakby 

przyciąga to liceum uczniów z ościennych gmin. Może nie gminy, ale powiatów 

i staje się stolicą. Są takie przykłady w Polsce i je podałem.”  



Edwin Łazicki: „rektor powiedział, że na zasadzie tej, która obecnie 

funkcjonuje współpracę podtrzymuje, jeżeli będzie to się rozwijały, będzie taka 

możliwość, o której tu radny mówi, no to będziemy dalej ten temat drążyć.”  

 

Ad 5. 

W bieżącym okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja 

i ani zapytanie. 

Danuta Pyrtko: „Komisja Rozwoju Gospodarki Gospodarczego, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Ochrony Bezpieczeństwa Obywateli i 

Porządku Publicznego składa interpelację w sprawie wykaszania poboczy przy 

drogach powiatowych. Interpelacja narodziła się w czasie naszych objazdów, 

gdzie poznaliśmy stan faktyczny poboczy i bardzo wyrośniętych traw. 

Poznaliśmy funkcjonowanie zarządu dróg powiatowych. To znaczy uznaliśmy, 

że jest to zbyt małe zatrudnienie, że trzeba dofinansować.”  

Interpelacje złożona przewodniczącemu rady. 

Marian Cygan: „chciałbym jeszcze w tej sprawie. Przewodnicząca 

mówiła, że o stanie poboczy. Trawy są wysokie, one są ogromnym stanem 

zagrożenia. Są miejsca, które trawy tak zasłaniają, szczególnie przy zakrętach i 

myślę, że tu ten temat powinien być priorytetowy. Bezpieczeństwo jest cenniejsze 

niż pieniądze i one muszą się znaleźć i powinny się znaleźć. Rozwiązań jest kilka. 

Można by spróbować porozumieć się z innymi właścicielami dróg czy 

wojewódzkich, czy krajowych. Temat jest bardzo pilny, to trzeba już działać, a 

nie czekać, bo jak zaczniemy na przykład w Sulechowie wykaszać trawy to 

skończymy w październiku. Najwyższy sezon teraz obecnie, teraz rosną 

najszybciej. właśnie latem. Trzeba znaleźć pieniądze na to w jakiś sposób, nie ma 

innego wyjścia, to trzeba zrobić. Są miejsca, które są niezwykle groźne i dlatego 

pod tym kątem dobrze by było to zrobić. W nawiązaniu do interpelacji 

przewodniczącej komisji można zawrzeć umowy zlecenie z rolnikiem, który ma 

kosiarkę prawie i za nieduże pieniądze, by to zrobił.” 

 Aleksandra Szubert: „jaki termin z wykonawcą modernizacji drogi 

Powiatowej 1024F na odcinku Bojadła-Bełcze, o czym mówiliśmy w dniu 

1 czerwca. Czy jest taki termin już uzgodniony z wykonawcą, kiedy zostaną 

poprawione pobocza przy tej drodze? W związku z gwarancją, która obowiązuje 

wykonawcę w ramach umowy?”  

 Danuta Pyrtko: „jeszcze chciałabym uzupełnić, że wizje lokalne dróg nie 

zostały zakończone, ponieważ powtórzymy jeszcze gminę Sulechów z uwagi na 

to, że na terenie gminy Sulechów byliśmy w czasie, kiedy jeszcze trwała 

pandemia. Nie mogliśmy w tym czasie spotkać się z burmistrzem, a bardzo byśmy 

przede wszystkim chcieli spotkać się z włodarzem tego rejonu. Ponownie 

będziemy też wizytować gminę Świdnica, ponieważ w czasie, kiedy 

przeprowadzaliśmy obserwacje dróg w tej gminie nie było jeszcze wójta znaczy, 

w ogóle nie było włodarza, był jedynie komisarz. 9 lipca przy budynku starostwa 



i pojedziemy do gminy Świdnica, następnie do Sulechowa. W związku z tym już 

zapraszam zainteresowanych radnych.” 

Edwin Łazicki: „ Komisja przedstawi swoje wnioski, spostrzeżenia po 

zakończeniu prac  Będzie wówczas rzeczowa dyskusja. Będziemy mieli wnioski 

komisji, potem wnioski radnych, wnioski włodarzy gmin i wtedy wypracuje się. 

rzetelny plan”.. 

Danuta Pyrtko: „chciałam tylko powiedzieć o naszych spostrzeżeniach. 

My cały czas pracujemy. Już odbyliśmy 2 posiedzenia naszej komisji, w tym 

właśnie temacie, w tym zakresie i chcę powiedzieć, że opracowaliśmy kryteria, 

którymi będziemy posługiwać się w dalszej pracy, przy ustanawianiu 

harmonogramu kalendarza inwestycji.” 

Roman Bajor: „będę chciał brać udział w tym objeździe po gminie 

Sulechów 9 lipca, ale gdybym nie mógł, a burmistrz Sulechowa albo radni nie 

wskazaliby tej sprawy, to proszę komisję o odwiedzenie przejazdu kolejowego na 

drodze do Bukowa, jak również przejazdu kolejowego przy domu kolejowym. 

Jest to wniosek, który złożyłem na piśmie do przewodniczącego, który od zarządu 

wiemy, że jest w tej chwili badany, ale nie chciałbym, żeby ten temat umknął. 

Mam prośbę taką i wniosek o zaplanowanie szkolenia dla radnych, ponieważ już  

jest ten czas, kiedy jak widać możemy się spotykać realnie, a nie tylko wirtualnie. 

Odczuwam brak wiedzy w pewnych technicznych rozwiązaniach, które zarząd 

przeprowadza i chciałbym po prostu taką wiedzę nabyć. Mówię sam za siebie, 

wiem, że jak człowiek może się tylko rozwijać powinien to robić, bo albo się 

rozwijamy, albo się cofamy. Chciałbym się rozwijać w zakresie wiedzy 

samorządowej. Myślę, no nie chcę tutaj podawać konkretnych terminów, bo to 

Państwo zdecydujecie, kiedy najlepiej wszystkim nam by odpowiadało, ale 

myślę, że jak teraz zaczniemy planować to jakąś wczesną jesienią takie szkolenie 

mogłoby się odbyć. To taki mój wolny wniosek.” 

 

Ad 7. 

 Przewodniczący Rady przypomniał podstawę prawną: „Zgodnie z 

Art.  30a. ustawy o samorządzie powiatowym Zarząd powiatu co roku do dnia 31 

maja przedstawia radzie powiatu raport o stanie powiatu. Raport obejmuje 

podsumowanie działalności zarządu powiatu w roku poprzednim, w 

szczególności realizację polityk, programów i strategii, uchwał rady powiatu i 

budżetu obywatelskiego. Rada powiatu rozpatruje raport podczas sesji, na której 

podejmowana jest uchwała rady powiatu w sprawie udzielenia lub nieudzielenia 

zarządowi absolutorium. Raport jest rozpatrywany w pierwszej kolejności. Nad 

przedstawionym raportem o stanie powiatu przeprowadza się debatę. W debacie 

nad raportem o stanie powiatu mieszkańcy powiatu mogą zabierać głos. 

Mieszkaniec, który chciałby zabrać głos w debacie nad raportem o stanie powiatu 

składa do przewodniczącego rady pisemne zgłoszenie, poparte podpisami co 

najmniej 150 mieszkańców powiatu. Zgłoszenie składa się najpóźniej w dniu 

poprzedzającym dzień, na który zwołana została sesja, podczas której ma być 



przedstawiony raport o stanie powiatu. Mieszkańcy są dopuszczeni do głosu 

według kolejności otrzymania przez przewodniczącego rady zgłoszenia. Liczba 

mieszkańców mogących zabrać głos w debacie wynosi 15.  

Raport Radzie został przedstawiony i przesłany radnym 31 maja i tego dnia też 

zamieszczono na stronie BIP Powiatu Zielonogórskiego. 

Żaden mieszkaniec powiatu nie zgłosił chęci zabrania głosu w debacie. 

Raport został omówiony na posiedzeniach komisji.” 

 Starosta Zielonogórski: „Otrzymaliście państwo raport, który jest 

pewnego rodzaju sentencją tego jaki jest stan powiatu na dzień dzisiejszy. Myślę, 

że każdy z Państwa z tym się zapoznał i każdy z Państwa może się do tego 

odnieść. Możemy na ten temat dyskutować, natomiast proszę państwa, chciałbym 

powiedzieć o paru rzeczach, które były związane z funkcjonowaniem powiatu i 

nie tylko powiatu, iż to co się działo w roku 2020. Rok rozpoczął nam się od 

bardzo niemiłych niespodzianek, rozpoczął już nam się od sytuacji związanej za 

ASF, z afrykańskim pomorem świń na terenie powiatu. Najpierw gmina 

Trzebiechów, Bojadła, Sulechów spotkały się z tym zdarzeniem. Zderzyły się z 

tym i okazało się, że przez okres całego roku mieliśmy do czynienia niestety z 

taką progresją  tej zarazy. Na dzień dzisiejszy, czy na koniec roku 2020 

praktycznie rzecz biorąc, cały powiat był zagrożony. ASF nie dotyczy tylko 

dzików, ale również i gospodarstw na terenie powiatu. Mieliśmy 3 ogniska, w 

których, doszło do utylizacji zwierząt gospodarskich, Blisko granicy powiatu, 

było jedno z największych ognisk w kraju, gdzie doszło do utylizacji 28000 świń. 

Proszę państwa, drugim zdarzeniem, które nas dotknęło w roku 2020, to była 

ptasia grypa, również na terenie powiatu. To spowodowało ogólne zagrożenia 

bezpieczeństwa na terenie naszego powiatu. No i oczywiście, proszę państwa, to 

co było, jest do dzisiaj naszą zmorą to jest koronawirus. Proszę państwa, ta 

sytuacja, z którą się spotkaliśmy, nałożenie się 3 chorób, szczególnie 

koronawirusa spowodowała, że sytuacja zmieniła nasze życie, życie wszystkich 

mieszkańców powiatu diametralnie. Dotyczyło to zarówno ochrony zdrowia, jak 

i funkcjonowania podmiotów gospodarczych, szkół. Dzisiaj jesteśmy w 

momencie takim, że trochę nam to odpuściło. Czujemy się trochę lepiej, jest 

ładnie, zielono, ale to nie znaczy, że sytuacja została w 100 procentach 

opanowana, Nie byliśmy przygotowani do tego, żeby walczyć z pandemią. 

Dotyczyło to też naszych szpitali. Szpital w Wojnowie przez pewien czas przestał 

praktycznie funkcjonować ze względu na brak pacjentów Natomiast jeżeli chodzi 

o szpital w Sulechowie, szpital pod koniec roku 2020 stał się szpitalem 

jednoimiennym, szpitalem covidowym, w którym przyjmowaliśmy pacjentów 

chorych na COVID. Oddział położniczo-ginekologiczny był oddziałem 3. 

kategorii. W związku z tym mogliśmy przyjmować zarówno pacjentki zarażane, 

jak i pacjentki zdrowe. Podjęto szereg działań, szczególnie na samym początku, 

gdzie był niedobór wszystkiego, Ratowaliśmy się różny sposób, Otrzymaliśmy 

też darowizny zarówno od osób fizycznych, jak i podmiotów gospodarczych 

wszelkiego rodzaju środki do walki z pandemią. Drugą instytucją bardzo 



zagrożoną były domy pomocy społecznej. Proszę państwa, z końcem roku 2020 

czy już jesienią roku 2020 mieliśmy plagę zachorowań właśnie w domach 

pomocy społecznej w całej Polsce, ale wyszliśmy z tego obronną ręką. Chcę tutaj 

z tego miejsca w sposób szczególny podziękować wszystkim, którzy byli 

zaangażowani w pracę. Również radnym, nie mogliśmy się spotykać, ale 

funkcjonowaliśmy, podejmowaliśmy uchwały, podejmowaliśmy pracę i nie 

zaprzestaliśmy działań. W sposób szczególny chciałbym tu podziękować 

pracownikom domów pomocy społecznej. Chcę podkreślić, że pracownicy 

zamieszkali razem z pensjonariuszami i dlatego udało się dzięki ich 

zaangażowaniu, ostrożności, pracy solidnej. wyjść obronną ręką. Szpital W 

Sulechowie pod koniec ubiegłego roku realizował zadania nałożone na szpital. W 

związku z tym, że stał się szpitalem jednoimiennym doszło do przesilenia i w 

pewnym momencie zaczynało brakować tlenu. Rozwiązanie, które znalazło się 

pod koniec roku, spowodowało, że otrzymaliśmy 400.000 zł od Wojewody 

Lubuskiego na budowę nowej tlenowni, która dość szybko, bo w ciągu 3 tygodni 

została wybudowana, uruchomiona i terapia tlenowa mogła być realizowana 

przez szpital. Pandemia dotknęła również szkół, szkoły nie realizowały 

normalnych zajęć, było zdalne nauczanie. Nauczyciele w domu, młodzież w 

domu, zupełnie inaczej niż normalnie Był to czas wytężonej pracy. Wszelkiego 

rodzaju służbie chciałbym przy państwa serdecznie, podziękować wszystkim 

mieszkańcom powiatu Zielonogórskiego za odpowiedzialność, za to, że 

większość rozumiała problem. Na dzień dzisiejszy w powiecie zielonogórskim za 

chwilę będzie więcej wykonanych szczepień niż mieszkańców. Rok 2020 

pokazał, że na terenie powiatu zielonogórskiego mieszkają ludzie naprawdę 

bardzo odpowiedzialni, ludzie, którzy potrafili  odpowiedni sposób ustosunkować 

do zaistniałej sytuacji i za to bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo wszystkim 

służbom, policji, wojsku, wojskom obrony terytorialnej i inspekcji sanitarnej i 

wszystkim tym, którzy związani byli z niesieniem pomocy. Zdarzały się 

narzekania na służby medyczne, natomiast rozmawiając z nimi mieliśmy 

przypadki takie, które powalały z nóg. Medycy, w tym również pielęgniarki 

płakali, że nie mogą ratować życia. Ludzie byli przywożeni w takim stanie, że oni 

nie mogli już nic zrobić. Ogromna odpowiedzialność i ogromna determinacja, 

żeby to przezwyciężyć i dziękuję za to bardzo dziękuję . Wiele osób, w tym radni 

zaangażowało się w to żeby pomóc: Maseczki, tony flizeliny dostaliśmy od 

zakładów Zostały uszyte setki tysięcy maseczek, fartuchów, pościeli To przykre 

doświadczenie związane z koronawirusem pokazało, uświadomiło, że jesteśmy 

wspólnotą samorządową, że potrafimy się jednoczyć.” 

Przewodniczący Rady otworzył debatę na raportem. 

 Aleksandra Szubert: „Ja tę debatę chciałabym rozpocząć z takimi. 

spostrzeżeniami i słowami uznania w imieniu radnych Klubu Forum 

Samorządowe Powiatu Zielonogórskiego, w imieniu naszych radnych chciałabym 

złożyć zarządowi powiatu serdeczne gratulacje. Dziękuję za realizację wszystkich 

zadań w ubiegłym roku, za raport o stanie powiatu za rok 2020, za działania w 



różnych zakresach wszystkich jednostek. Dziękuję i gratuluję również 

pracownikom administracyjnym, którzy opracowywali poszczególnie części 

raportu. Gratuluję również pani sekretarz, która jak zawsze czuwa nad wzorowym 

spięciem wszystkich wydziałów, wszystkich jednostek i trzymanie dyscypliny 

nad tą wytężoną jednak pracą. Jednak nawiązując do wypowiedzi pana starosty, 

chciałabym. spostrzec jak trudna praca była wykonana właśnie w ubiegłym roku. 

przede wszystkim z powodu pandemii COVID 19. Natomiast również, tak jak 

wspomniał pan starosta, mieliśmy do czynienia z innymi sytuacjami 

kryzysowymi w gminach powiatowych, to jest ASF, czy też ptasia grypa, która 

bardzo mocno dotknęła mieszkańców naszych gmin powiatowych. Warto 

podkreślić wielką pracę i zaangażowanie pracowników i kierownictwa szpitali 

zarówno w Sulechowie, jak i w Wojnowie, w Domu Pomocy Społecznej w 

Trzebiechowie i jego filii Bełczu. ale także innych administracyjnych jednostek, 

tak jak Wydział Komunikacji w Zielonej Górze i delegatura tego wydziału w 

Sulechowie. Wiemy, jak bardzo był to trudny okres również dla nich, dla 

pracowników, którzy również mieli swoje sytuacje prywatne związane ze 

zdrowiem, czy też nagłymi odejściami bliskich osób. Myślę, że powiat bardzo 

dobrze poradził sobie z tymi zagrożeniami, które właśnie przyniosły kryzysy. Ten 

rok naprawdę był trudny. pokazał tak jak powiedział pan starosta, jaka siła, jaki 

potencjał drzemie właśnie w pracownikach poszczególnych jednostek powiatu, 

za co bardzo serdecznie dziękujemy. W związku z tym jeszcze raz chciałam 

złożyć w imieniu członków naszego klubu serdeczne gratulacje i wyrazy uznania. 

Chciałam wspomnieć jeszcze jedną rzecz, że pomimo tych drastycznych zmian, 

które spowodowały i COVID, i ASF, i ptasia grypa, i jeszcze inne piętrzące się 

problemy warto dostrzegać pozytywne zmiany. Taką zmianą jest dla mnie na 

przykład sytuacja unormowana sytuacja finansowa szpitala w Sulechowie, która 

w ostatnich kilku latach jednak piętrzyła problemy finansowe. A pomimo 

wszelkich przeciwności udało się ją unormować, za co również bardzo serdecznie 

gratulujemy.” 

Marian Cygan: „Raport o stanie powiatu. jest obszerny, prawie 100 stron. 

Pokazuje nam i właśnie na to chciałem zwrócić uwagę pokazuje to co zrobione, a 

nie pokazuje nam tego jak jest. Brakuje mi w tym raporcie elementów stanu dróg, 

a szczególnie tego, co dotyczy całego powiatu. To co zrobiliśmy to zrobiliśmy, a 

nawet poprzez to, że jest osobno opisane. To wszystko przez zarząd dróg 

powiatowych i przez pana starostę to jest 2 razy w tym samym raporcie pokazane 

i przez to ilość są się zwiększyła, no ale to nie chodzi o to, ale chciałbym zwrócić 

uwagę, że mimo wszystko nie ma w tym raporcie głównego nurtu. Jaki jest ten 

stan dróg, stan poboczy. No i tu myślę, że to powinno być w tym raporcie to 

pokazane, żeby na podstawie tego czynić działania w następnych latach, żeby ten 

stan poprawić. No pewnie, że możemy to w kontekście tego mówić o tym, że jest 

źle. Ale żeby coś robić, co z tego będzie wynikało to muszę wiedzieć w jakim jest 

stanie. Na przestrzeni tych kilku lat i mojej działalności w Radzie powiatu widać 

efekty poprawek, ale trzeba zwrócić uwagę na złą technologię. Nie chodzi o to, 



żeby narzekać, że pracownicy źle coś robią, ale technologie, rygory techniczne 

powinno się przestrzegać. O wiele lepiej by było, gdyby nawet łatanie, tak 

brzydko mówiąc było zrobione poprawnie. Poprzednia pani radna wspomniała o 

ciężkiej pracy administracji. Tego mi też brakowało tutaj, wiadomo, że 

pracownicy administracyjni wszyscy mieli naprawdę trudne warunki, ale też 

równocześnie na niektórych elementach i w pracy było widać, że to praca 

naprawdę jest ku petentowi. Regulamin mówi, tam jest zapis, że trzeba 30 dni, a 

było kilka sygnałów, a najbardziej takim dla mnie pogarszającym się sygnałem 

był taki, że ktoś potrzebuje mapkę. Na nią musi czekać 30, no to tak się 

zastanawiałem czy tych mapek nie da rady zrobić? Tutaj też moja prośba taka w 

tym roku dalej COVID panuje dalej to jest, ale są niektóre takie te 

administracyjne, pracownicze nawyki, że to się zrobi i pan starosta nic nie powie, 

bo zmieszczono się w terminie. Wiadomo, ludzie chorują, powinno polegać na 

tym, że jedni chorują, drudzy powinni pomagać .Myślę, że pan starosta jeszcze 

pracownikom za ten rok 2020 podziękuje, bo naprawdę był duży wysiłek i było 

to widać i szło dobrze. No zawsze są jakieś mankamenty. Ale tylko moja prośba 

jeszcze żeby w raporcie brać pod uwagę, uzupełnić o stan dróg. Myślę, że ta 

czekająca nas debata, szkoda, bo to już 3 rok mija. Mieliśmy tam jakiś początek 

zrobiony, on wystartował. Jeżeli chodzi o drogi, ale nagle się wszystko zaczyna 

się zmieniać. Trudne warunki, jakie były i na to wpływu nie mieliśmy a ciężka 

praca została wykonana i to na pewno dobry objaw tej ludzkiej życzliwości i tej 

empatii, bo ona była widoczna.” 

Jacek Gębicki: „Za nami rok 2020, który w mojej ocenie i myślę, że nie 

będzie w tym zbytniej przesady jeśli powiem, że był najtrudniejszym rokiem w 

całej powojennej historii Polski, a może i nawet całego świata. Epidemia 

COVID19 to zagrożenie, na które chyba nikt nie był przygotowany, nikt nie 

wiedział, z jakimi zagrożeniami będziemy musieli się spotkać i jak temu 

przeciwdziałać. Mimo tego, że spadło to na nas dość nieoczekiwanie udało się 

wszystkim jednostkom organizacyjnym powiatu zorganizować pracę w sposób, 

można powiedzieć niezakłócony. Oczywiście ta praca odbywała się w zupełnie 

inny sposób, w innych warunkach, w sposób niemalże natychmiastowy. 

Przenieśliśmy się do trochę wirtualnej rzeczywistości, w której wszyscy 

musieliśmy się odnaleźć, ale dzięki tym zdobyczom techniki, którymi się na co 

dzień już posługujemy, można było właśnie tą pracę zorganizować w sposób 

niezakłócony i za to panie starosto, chciałbym na pana ręce złożyć naprawdę 

największe gratulacje, bo to jest naprawdę wielka sprawa. Każdego dnia wszyscy 

właściwie musieliśmy się mierzyć z wielkim strachem, który nam towarzyszył, a 

mimo to praca jednostek organizacyjnych, starostwa odbywała się tak, jak już 

powiedziałem w sposób niezakłócony. Właściwie z tego, co tutaj przeczytałem w 

tym raporcie to tylko jedno zadanie, czyli kwalifikacja wojskowa z wiadomych 

względów odbyć się nie mogła. Wszystkie inne działania odbywały się naprawdę 

zgodnie z wcześniej przyjętym planem, również te działania związane z 

remontami dróg odbywały się zgodnie z przyjętym harmonogramem. Za jedno z 



tych zadań imieniu mieszkańców Gminy Czerwieńsk. Chciałbym serdecznie 

podziękować. Myślę tutaj o remoncie ulicy Granicznej w Czerwieńsku, na którą 

mieszkańcy miasta czekali przez ostatnie dziesięciolecia. Zrealizowano bez 

zakłóceń i właściwie wcześniej niż planowano. I dziś ta ulica służy wszystkim 

mieszkańcom. Szanowni Państwo, do samego raportu to już 3 raport o stanie 

powiatu. Dokument, który zawiera w sobie właściwie kompendium wiedzy na 

temat zasobów powiatu, tego wszystkiego, co w powiecie się dzieje, również tego, 

czym zajmuje się na co dzień zarząd powiatu i myślę, że po lekturze tego raportu 

można mieć przekonanie, że mimo trudów i przeciwności, które spadły na nas w 

związku z pandemią, tak jak już tutaj, moi przedmówcy powiedzieli nie tylko 

COVID 19, ale przecież również ptasiej grypy i ASF, to wszyscy my, również 

jako radni powiatu zielonogórskiego zdaliśmy ten egzamin niemalże wzorowo, 

dlatego gratuluję panie starosto i dziękuję wszystkim pracownikom powiatu za 

naprawdę rzetelną, w pełni odpowiedzialną pracę.” 

Ryszard Górnicki: „Rok ubiegły był bardzo trudny, wyjątkowo trudny. 

Tak jak czasy są trudne, jak na wojnie jedni giną, jedni umierają, inni się bogacą. 

I ten rok spowodował dobre rozwiązania dla powiatu, dobre po rozwiązania dla 

mieszkańców, ale unikam gloryfikacji zarządu. Zabrakło mi w raporcie informacji 

o zwiększonych środkach rządowych na walkę z covidem. Było powiedziane o 

tych 400.000 na tlenownię, ale zabrakło o zwiększonych środkach na drogi. I 

myślę, że w tym trudnym czasie Polska wyszła zwycięsko. Może są za mocne 

słowa, ale jeżeli zapomina się o czymś, co było głównym źródłem tej poprawy to 

moim obowiązkiem jest to przypomnieć. Dziękuję bardzo.” 

Adam Jaskulski: „Moi szanowni przedmówcy, zarówno pani radna, jak i 

panowie radni odnosząc się do raportu wskazali jego pozytywy, walkę o zdrowie, 

ale wystąpiły też działania nie tak do końca pozytywne, choćby kwestia dróg. 

Cieszymy się, że ta sprawa, kwestia czy problematyka stanu dróg jest obecnie 

kwestią tak szeroko omawianą. Panie radny Cygan, myślę, że w raporcie za rok 

2021 to będzie dosyć duży rozdział. Przekonaliśmy się nie klub, tylko jako 

Komisja Rozwoju objeżdżając wskazane przez wójtów, burmistrzów drogi, że 

one są w bardzo różnym stanie i w bardzo różny sposób przebiegała też 

dotychczas dystrybucja środków na te działania. Na pewno nasze wnioski będą 

szeroko przez wszystkich państwa radnych analizowane. Być może będzie wśród 

nas głęboki podział na temat wniosków i oceny tych wniosków. Przecież wiemy, 

że kilka razy słyszeliśmy, że każda gmina ma swoją najgorszą drogę. Tak, ale 

czasami najgorsza droga jest drogą praktycznie najlepszą w innej gminie. 

Wracając do raportu rzeczywiście to był trudny rok. Raport wskazuje, że 

wyszliśmy, oczywiście pan radny Górnicki ma rację, że te pieniądze rządowe nam 

wszystkim pomogły. Nie zapominajmy, że to jednak są pieniądze na kredyt i my 

wszyscy, i nasze dzieci będziemy musieli się kiedyś z tym zmierzyć. Ale na 

dzisiaj wygraliśmy, rzeczywiście wygraliśmy i jedziemy do przodu. My na klubie 

pozytywnie oceniamy ten raport. I będziemy stosownie głosować.” 



Alicja Szułcik: „Proszę państwa, ja nie byłabym sobą, gdybym się nie 

odniosła tutaj do pani radnej Szubert. Myślę, że pani chyba nie do końca poznała 

się ze sprawozdaniem finansowym szpitala. Bardzo proszę na przyszłość 

dokładnie zobaczyć, skąd te wszystkie środki są, jak to wyglądało poprzedniego 

roku, jakie pieniądze szpital dostał za niewykonania, 1/12 co miesiąc, także to 

tylko tak gwoli, żeby nasi mieszkańcy wiedzieli, że to nie jest zasługą starostwa. 

Następna sprawa, panie Jacku, panie radny myślę, że z tą ul. Graniczną to chyba 

nie za bardzo możemy się chwalić, prawda? Uśmiałam się trochę, bo krótko po 

tym zalało ją tak, że nie wiem, czy to jest akurat powód do radości, ale oczywiście 

teraz służy,  ale jednak. Będziemy tutaj szczerzy nie Wszystko to wychodzi. Tak 

ja rozumiem, że musicie swój zarząd chwalić, ale bądźmy tutaj rzetelni w swoich 

wypowiedziach. Dziękuję bardzo.” 

Adam Jaskulski: „Chcę tylko powiedzieć, że oceniając generalnie 

pozytywnie, dostrzegamy jednak wiele ułomności, ale wierzymy w to, mając 

określone zastrzeżenia, także powtórzę, że będzie jeszcze lepiej, że idzie to 

wszystko w dobrą stronę.” 

Krzysztof Romankiewicz: „Dziękuję bardzo za słowa uznania dla 

pracowników, wszystkich pracowników administracji powiatowej, w tym 

również i starostwa. Ze swej strony już dziękowałem i ta sesja potwierdza to. 

Jeszcze raz dziękuję wszystkim pracownikom i przekazuję to państwa ocenie w 

tej dyskusji. Wciąż spotykam się bardzo często, rozmawiając zresztą państwo na 

pewno też. Dla Jasia Kowalskiego nasz powiat to administracja. Administracja 

rządowa, gminna to też jest administracja, dla wszystkich ludzi to jest 

administracja. Nie będziemy wyciągać, skąd pieniądze. Ludzie otrzymali 

pieniądze, otrzymali to co mogliśmy dać. W związku z tym ja myślę, że odbiór 

będzie taki, że od administracji otrzymali mieszkańcy powiatu zielonogórskiego 

to, co im się należało.” 

Edwin Łazicki: „Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia 

zarządowi powiatu, wotum zaufania, druk 204. Wymagana bezwzględna 

większość ustawowa składu Rady. Głosujemy za pomocą urządzeń. Głosujących, 

kto za kto przeciw, kto się wstrzymał? Proszę nacisnąć odpowiedni przycisk. 

Bardzo proszę.” 

 

 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia zarządowi powiatu, wotum zaufania. 

Rada 11 głosami ZA, 5 PRZECIW podjęła Uchwałę Nr XXXI.203.2021 w 

sprawie udzielenia zarządowi powiatu, wotum zaufania. 

 
Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   



2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian  X  

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard  X  

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja  X  

16)  SZYJKA Edward  X  

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera  X  

  

Edwin Łazicki: „Stwierdzam. Udzielenie zarządu powiatu wotum 

zaufania”. 

 

Ad 8. 

 Edwin Łazicki – Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego; 

przedstawił tok procedury rozpatrzenia, zatwierdzenia sprawozdań finansowych 

i udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu według następującego porządku:  

1) sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu za okres od 1 stycznia do 31 

grudnia 2020 r rok oraz wstępne roczne sprawozdanie z wykonania planu 

finansowego samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2020 r.; 

2) informacja o stanie mienia na dzień 31.12.2019 r.; 

3) bilans  z wykonania budżetu Powiatu Zielonogórskiego sporządzony na 

dzień 31.12.2020 r.; 

4) bilans jednostki budżetowej – sprawozdanie łączne jednostek 

budżetowych sporządzone na dzień 31.12.2020 r.; 

5) rachunek zysków i strat jednostki (wariant porównawczy)-sprawozdanie 

łączne jednostek budżetowych sporządzone na dzień 31.12.2020 r.; 



6) zestawienie zmian funduszu jednostki- sprawozdanie łączne jednostek 

budżetowych sporządzone na dzień 31.12.2020 r.; 

7) odczytanie sentencji Uchwały 227/2021 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 28 kwietnia 2021 r. w 

sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r.; 

8) dyskusja; 

9) przedstawienie opinii stałych Komisji Rady Powiatu w sprawie 

sprawozdań Zarządu z wykonania budżetu za 2019 r. oraz w sprawie 

udzielenia absolutorium 

10) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu Powiatu 

Zielonogórskiego za 2019 rok oraz wniosku o udzielenie absolutorium; 

11) odczytanie sentencji Uchwały Nr 274/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 17 maja 2021 r. w 

sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej; 

12) podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 rok, (druk 

145 ); 

13) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu 

Zielonogórskiego za 2020 rok,(druk 146 ).  

 

Wszyscy radni w ustawowym terminie otrzymali sprawozdanie Zarządu 

Powiatu Zielonogórskiego z wykonania Budżetu Powiatu Zielonogórskiego  

za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2020 r. i pozostałe sprawozdania finansowe 

oraz informację o stanie mienia komunalnego powiatu na dzień 31 grudnia 2020 

r. Wszystkie wymagane prawem dokumenty zostały przedstawione, szczegółowo 

omówione i przedyskutowane na posiedzeniach komisji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego.  

 

Ad 13/1. 

Edwin Łazicki – Przewodniczący Rady poprosił Krzysztofa 

Romankiewicza – Starostę Zielonogórskiego o omówienie sprawozdania 

z wykonania budżetu powiatu za 2020 rok.  

Starosta przekazał głos Skarbnik, Edycie Dwojak, która przedstawiła 

w imieniu Zarządu dane zawarte w sprawozdaniach: finansowym i z wykonania 

budżetu oraz informacji o stanie mienia powiatu na 31 grudnia 2020 r. Uchwalony 

przez Radę Powiatu budżet na 2020 rok, po dokonaniu zmian w trakcie roku 

budżetowego na dzień 31.12.2020 r. wynosił: 

- plan dochodów 88.583.320,00 zł. Dochody ogółem wykonane zostały w 

kwocie 93.894.251,53 zł, co stanowi 106 % planu, w tym dochody własne 

wykonane zostały w kwocie 40.355.279,52 zł, co stanowi 42,98 % wykonanych 

dochodów ogółem. 

- plan wydatków 93.837.472,00 zł. Wydatki ogółem wykonane zostały w 

kwocie 85.065.239,64 zł, co stanowi 90,65 % planu. 



2. Na realizację inwestycji zaplanowana została w budżecie Powiatu na 

2020 rok kwota 7.234.363,00 zł. Wydatki inwestycyjne wykonane zostały w 

kwocie 6.259.217,40 zł, co stanowi 86,52 % planowanych wydatków na 

inwestycje. 

3. Zaplanowane wydatki bieżące w budżecie Powiatu na 2020 rok 

stanowiły kwotę 86.603.109,00 zł, zrealizowane zostały w kwocie 78.806.022,24 

zł, co stanowi 91,00 % planu. 

Z powyższej kwoty 92,50 % stanowiły wydatki na zadania własne w 

wysokości 72.897.922,47 zł, a 7,50 % wydatki na zadania zlecone z zakresu 

administracji rządowej w wysokości 5.908.099,77 zł. 

4. Na 2020 rok zaplanowano deficyt w budżecie Powiatu w kwocie 

5.254.152,00 zł. Faktycznie wykonana została nadwyżka w kwocie 8.829.011,89 

zł.  

5. Budżet Powiatu Zielonogórskiego po stronie planu za 2020 rok był 

budżetem deficytowym. 

6. Zaplanowane w wysokości 7.554.152,00 zł w budżecie Powiatu na 2020 

rok przychody, wykonane zostały na dzień 31.12.2020 r w kwocie 10.286.441,57 

zł w tym: z tytułu wolnych środków, jako nadwyżki środków pieniężnych na 

rachunku bieżącym budżetu powiatu, w tym wynikających z rozliczeń 

wyemitowanych kredytów i pożyczek z lat ubiegłych w kwocie 5.724.445,39 oraz 

z tytułu niewykorzystanych środków pieniężnych, o których mowa w art. 217 ust. 

2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych w kwocie 4.561.996,18 zł. W budżecie 

Powiatu zaplanowano i wykonano w 2020 r. rozchody w kwocie 2.300.000,00 zł, 

które w całości zostały przeznaczone na wykup obligacji komunalnych. 

7. Zadłużenie Powiatu Zielonogórskiego na koniec 2020 roku z tytułu 

emisji obligacji komunalnych wyniosło 12.500.000,00 zł z terminami spłaty do 

2025 roku. 

8. Powiat na dzień 31 grudnia 2020 roku nie posiadał zobowiązań 

wymagalnych z tytułu dostaw i usług. 

 

Ad 8/2. 

Skarbnik przedstawiła informację o stanie mienia na dzień 31.12.2020 r.  

 

Ad 8/3. 

 Edyta Dwojak zapoznała z bilansem z wykonania budżetu Powiatu 

Zielonogórskiego sporządzonym na dzień 31.12.2020 r. 

 

Ad 8/4. 

 Skarbnik zaprezentowała bilans jednostki budżetowej – sprawozdanie 

łączne jednostek budżetowych sporządzone na dzień 31.12.2020 r. 

 

Ad 8/5. 



Skarbnik przedstawiła rachunek zysków i strat jednostki (wariant 

porównawczy)-sprawozdanie łączne jednostek budżetowych sporządzone na 

dzień 31.12.2020 r.. 

 

Ad 8/6. 
Edyta Dwojak zapoznała z zestawieniem zmian funduszu jednostki- 

sprawozdanie łączne jednostek budżetowych sporządzone na dzień 31.12.2020 r. 

Skarbnik przedstawiła sprawozdania z wykonania planu finansowego za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2020 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Sulechowie oraz Szpitala Rehabilitacyjno-Leczniczego dla 

Dzieci Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wojnowie. 

Sprawozdania te zostaną rozpatrzone i zatwierdzone w następnym punkcie sesji 

Rady Powiatu. 

 

Ad 8/7. 
Skarbnik odczytała treść Uchwały nr 227/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 28 kwietnia 2021 r. w 

sprawie wydania opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2020 r.. 

 

Ad 8/8. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zabrali głosu. 

 

Ad 8/9. 
Radny Ireneusz Plechan – Przewodniczący Komisji Budżetowej 

poinformował zebranych, iż dnia 28.06.2021 r. komisja pod przewodnictwem 

Ireneusza Plechana wydała pozytywną opinię w sprawie sprawozdań 

z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2020 r., sprawozdania 

finansowego oraz informacji o stanie mienia komunalnego powiatu na dzień 31 

grudnia 2020 rok, wnioskiem Komisji Rewizyjnej i wnioskuje o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego. 

Radna Danuta Pyrtko – Przewodnicząca Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Ochrony Bezpieczeństwa 

Obywateli i Porządku Publicznego poinformowała zebranych, iż dnia 25.06.2021 

r. komisja wydała pozytywną opinię w sprawie sprawozdań z wykonania budżetu 

powiatu zielonogórskiego za 2020 r., sprawozdania finansowego oraz informacji 

o stanie mienia komunalnego powiatu na dzień 31 grudnia 2020 rok wnioskiem 

Komisji Rewizyjnej i wnioskuje o udzielenie absolutorium Zarządowi Powiatu 

Zielonogórskiego. 

Radny Jacek Gębicki– Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki oraz Zdrowia i Pomocy Społecznej poinformował 

o pozytywnej opinii Komisji w sprawie sprawozdań 



z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2020 r., sprawozdania 

finansowego i informacji o stanie mienia komunalnego powiatu na dzień 

31 grudnia 2020 rok, wnioskiem Komisji Rewizyjnej i wnioskuje o udzielenie 

absolutorium Zarządowi Powiatu Zielonogórskiego. 

 

Ad 8/10. 
Roman Bajor – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że komisja 

zapoznała się i rozpatrzyła: 

1) sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu zielonogórskiego za 2020 rok; 

2) sprawozdania finansowe; 

4) opinię regionalnej izby obrachunkowej; 

5) informację o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego. 

Komisja wysłuchała ustnych wyjaśnień Skarbnika w temacie wykonania 

budżetu za 2020 rok. W związku z powyższym Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu za 2020 rok i wnioskuje - o udzielenie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu Zielonogórskiego za 2020 rok,. 

 

Ad 8/11. 
Edyta Dwojak odczytała Uchwałę 274/2021 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 17 maja 2021 r. w 

sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad 8/12. 

Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2020 rok. 

Rada 16 głosami ZA, podjęła Uchwałę Nr XXXI.204.2021 w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2020 rok. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

20)  ANDRASIAK Mirosław X   

21)  BAJOR Roman Piotr X   

22)  CYGAN Marian X   

23)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

24)  GĘBICKI Jacek X   

25)  GÓRNICKI Ryszard X   

26)  HOŁOŁUB Czesław X   



27)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

28)  LOCH Leokadia Maria X   

29)  ŁAZICKI Edwin X   

30)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

31)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

32)  PYRTKO  Danuta X   

33)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

34)  SZUŁCIK Alicja X   

35)  SZYJKA Edward X   

36)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

37)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

38)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

Ad 8/13. 
Przewodniczący Rady odczytał treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Zielonogórskiego za 2020 rok 

i zarządził głosowanie nad projektem uchwały.  

W tej sprawie głosowało 16 radnych, Uchwałę Nr XXXI.205.2021 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Zarządu Powiatu Zielonogórskiego za 

2020 rok  przyjęto 11 głosami ZA, i 5 WSTRZUMUJĄCY. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard   X 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   



10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja   X 

16)  SZYJKA Edward   X 

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera   X 

  

Edwin Łazicki pogratulował udzielenia absolutorium.. 

Krzysztof Romankiewicz podziękował za udzielone absolutorium 

podziękował pracownikom starostwa i jednostek organizacyjnych. 

 

Ad 9.  

Przewodniczący przypomniał, że wszystkie projekty uchwał zostały omówione 

na posiedzeniach komisji i zostały pozytywne zaopiniowane.  

 

1) Radni jednogłośnie, 16 głosów ZA podjęli Uchwałę XXXI.206.2021 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Sulechowie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   



9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

2) Rada 16 głosami ZA podjęła Uchwałę XXXI.207.2021 w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Szpitala 

Rehabilitacyjno-Leczniczego dla Dzieci SPZOZ w Wojnowie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

20)  ANDRASIAK Mirosław X   

21)  BAJOR Roman Piotr X   

22)  CYGAN Marian   X 

23)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

24)  GĘBICKI Jacek X   

25)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

26)  HOŁOŁUB Czesław X   

27)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

28)  LOCH Leokadia Maria X   

29)  ŁAZICKI Edwin X   

30)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

31)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   



32)  PYRTKO  Danuta X   

33)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

34)  SZUŁCIK Alicja X   

35)  SZYJKA Edward X   

36)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

37)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

38)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

3) Radni jednogłośnie, 16 głosów ZA podjęli Uchwałę XXXI.208.2021 

w sprawie założenia Liceum Ogólnokształcącego Specjalnego w 

Młodzieżowym Ośrodku Socjoterapii im. Ireny Sendlerowej w Przytoku. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

39)  ANDRASIAK Mirosław X   

40)  BAJOR Roman Piotr X   

41)  CYGAN Marian   X 

42)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

43)  GĘBICKI Jacek X   

44)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

45)  HOŁOŁUB Czesław X   

46)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

47)  LOCH Leokadia Maria X   

48)  ŁAZICKI Edwin X   

49)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

50)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

51)  PYRTKO  Danuta X   

52)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

53)  SZUŁCIK Alicja X   

54)  SZYJKA Edward X   



55)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

56)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

57)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

4) Rada jednogłośnie, 16 głosów ZA podjęła Uchwałę XXXI.209.2021 

w sprawie nadania statutu Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Sulechowie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

58)  ANDRASIAK Mirosław X   

59)  BAJOR Roman Piotr X   

60)  CYGAN Marian   X 

61)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

62)  GĘBICKI Jacek X   

63)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

64)  HOŁOŁUB Czesław X   

65)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

66)  LOCH Leokadia Maria X   

67)  ŁAZICKI Edwin X   

68)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

69)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

70)  PYRTKO  Danuta X   

71)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

72)  SZUŁCIK Alicja X   

73)  SZYJKA Edward X   

74)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

75)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

76)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  



5) Radni jednogłośnie, 16 głosów ZA podjęli Uchwałę XXXI.210.2021 

w ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

6) Rada jednogłośnie, 16 głosów ZA podjęła Uchwałę XXXI.211.2021 

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Ś. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 



1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

7) Radni jednogłośnie, 16 głosów ZA podjęli Uchwałę XXXI.212.2021 

w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Ś.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   



6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

8)  

Rada jednogłośnie, 16 głosów ZA, podjęła Uchwałę XXXI.213.2020 w 

sprawie rozpatrzenia skargi Pana Tadeusza Ś.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   



10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

9) Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.214.2021 w sprawie 

rozpatrzenia skargi Pana Zbigniewa Sosińskiego, Prezesa Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zaborze.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   



14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

10) Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.215.2021 w 

sprawie powierzenia Gminie Czerwieńsk zadania własnego Powiatu 

Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Czerwieńsk.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   



17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

11) Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.216.2021 w 

sprawie powierzenia Gminie Nowogród Bobrzański zadania własnego 

Powiatu Zielonogórskiego w zakresie zimowego utrzymania dróg 

powiatowych na terenie Gminy Nowogród Bobrzański.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  



12) Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.217.2021 

w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Wniebowstąpienia Pańskiego w Drągowinie.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

13) Edyta Dwojak przedstawiła autopoprawki do projektu zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu. 

Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.218.2021 w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 



1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

14) Edyta Dwojak omówiła autopoprawki do projektu zmian budżecie 

powiatu na 2021 rok. 

Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.219.2021 w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 



5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

 

15) Rada jednogłośnie, 16 głosów podjęła Uchwałę XXXI.220.2021 w 

sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 

2014-2022” 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECIW WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian   X 

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard nieobecny 

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard X ustnie   

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   



9)  LOCH Leokadia Maria X   

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta X   

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy nieobecny 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera X   

  

 

Ad 15.   

 Danuta Pyrtko: „Chciałam jeszcze przekazać taką informację, że podczas 

naszych objazdu i przejazdów padła propozycja ze strony Adama Jaskulskiego. 

Pozostali członkowie komisji poparli, aby wszyscy wójtowie i burmistrzowie 

również objechali gminy, cały powiat, żeby to odbyło się jednego dnia i również 

przy udziale jednego radnego z danego rejonu. 

 

 

Ad 16.   

 

O godz. 1245 Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXI Sesji Rady 

Powiatu Zielonogórskiego. 

 

 

 

Protokolant         Przewodniczący Rady 

        Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas                Edwin Łazicki 

 

 

 

 

link do nagrania XXXI sesji Rady Powiatu zielonogórskiego: 

https://user.sesje.pl/video/c23171c6-5e81-4935-5159-08d937aecb5c 

https://user.sesje.pl/video/c23171c6-5e81-4935-5159-08d937aecb5c


  

 


